
Zápisnica  z rokovania AS Fakulty PEDAS 

 

Dňa: 10.09.2018 

Miesto a čas rokovania: zasadačka FPEDAS, 14:00 h 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (13 z 20 členov) 

Ospravedlnení: 7 

Hostia: 1 

Program zasadania: 

1. Návrh  organizačného poriadku FPEDAS 

2. Návrh info letáku Inžinierske štúdium FPEDAS  

3. Návrh info letáku Bakalárske štúdium FPEDAS 

4. Rôzne.  

Priebeh rokovania: 

K bodom rokovania bol elektronicky k pozvánke  zaslaný podkladový materiál: Návrh 

Organizačný poriadok FPEDAS, Príloha 1 Organizačná štruktúra FPEDAS, Príloha 2 

Personálna štruktúra FPEDAS, Info leták Inžinierske štúdium FPEDAS, Info leták 

Bakalárske štúdium FPEDAS. 

 V úvode predseda AS FPEDAS prof. RNDr. Ing. K.  Achimský, CSc. otvoril 

zasadanie senátu. Oboznámil prítomných s programom zasadania, vzhľadom na 

nedostatočný počet prítomných senátorov, navrhol zmenu  programu zasadania. Bod č. 1- 

Návrh organizačného poriadku FPEDAS presunúť na ďalšie zasadanie AS FPEDAS. Zmena 

programu zasadania AS FPEDAS bola všetkými členmi AS FPEDAS schválená.  

Prvým bodom rokovania bolo schválenie Návrhu info letáku Inžinierske štúdium 

FPEDAS 2019/2020 

 

Dekan FPEDAS doc. Ing. M. Poliak, PhD. oboznámil senátorov s návrhom info letáku 

inžinierskeho štúdia na FPEDAS v akademickom roku 2019/2020. Po diskusii senátorov 

k návrhu, predseda AS FPEDAS  prof. RNDr. Ing. K.  Achimský, CSc., zahájil hlasovanie 

o Návrhu info letáku Inžinierske štúdium FPEDAS v akademickom roku 2019/2020. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 13 členov 

Za: 13  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Návrh info letáku Inžinierske štúdium FPEDAS v akademickom roku 2019/2020  bol 

schválený AS FPEDAS. 

 



Druhým bodom rokovania bolo schválenie Návrhu info letáku Bakalárske 

štúdium FPEDAS 2019/2020 

 

Dekan FPEDAS doc. Ing. M. Poliak, PhD. oboznámil senátorov s návrhom info letáku 

bakalárskeho štúdia na FPEDAS v akademickom roku 2019/2020. Po diskusii senátorov 

k návrhu, predseda AS FPEDAS  prof. RNDr. Ing. K.  Achimský, CSc., zahájil hlasovanie 

o Návrhu info letáku Bakalárske štúdium FPEDAS v akademickom roku 2019/2020. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 13 členov 

Za: 13  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Návrh info letáku Bakalárske štúdium FPEDAS v akademickom roku 2019/2020  bol 

schválený AS FPEDAS. 

 

 

Tretím bodom rokovania bolo Rôzne 

 

 

V rôznom vystúpil prof. Ing. J. Gnap, PhD. s návrhom na stanovenie presného termínu 

ďalšieho zasadania  AS FPEDAS.  Zúčastnení senátori sa dohodli na termíne ďalšieho 

zasadania AS FPEDAS na 24.09. 2018 o 10h. 

 

 

 

 

 

 

 

   

V Žiline 12.09.2018 

Zápisnicu vyhotovila: doc. Ing. Bibiána Buková, PhD. 

Overil predseda AS FPEDAS: prof. Ing. RNDr. Karol Achimský, CSc.    

  


